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Opgemaakt door Bart Bosmans (raadsadviseur) 

Aanwezig 
 

Nancy Jansen (voorzitter), Lilian Janssen en Jeroen Straathof (leden)  
Mariël van Loenhout (concerncontroller) tot ongeveer 16.15 uur, agendapunt 6 
Frits Harteveld (raadsgriffier) en Bart Bosmans (raadsadviseur) 

Afwezig Michael Meijers (plv. voorzitter) 

 
 

1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent om 15.30 uur de vergadering. Bericht van verhindering van Michael Meijers. 
Door de griffie wordt nog uitgezocht of bij verhindering van een lid het plaatsvervangend lid wordt 
uitgenodigd, of dat deze alleen bij structurele afwezigheid wordt uitgenodigd. 
 
Jeroen Straathof vraagt aan Mariël van Loenhout hoe het werkt met reserveren en afschrijven bij een 
gemeente (systematiek) (zie ook agendapunt 8), bijvoorbeeld bij het Jan van Besouw of de 
geluidswal A58. Mariël van Loenhout geeft een globale informele toelichting, maar zorgt nog voor 
een formeel uitleg/antwoord.  
 
Het audit-comité adviseert dit te doen via een Raadsinformatiebrief, zodat de gehele raad op de 
hoogte is en mogelijk daarover vragen kan stellen. Deze Raadsinformatiebrief geeft informatie over 
de inzet van reserves en voorzieningen bij langdurige investeringen, zoals bijvoorbeeld bij het CC Jan 
van Besouw of de geluidswal A58. Mariël van Loenhout neemt dit advies mee naar de organisatie. 
 
2. Vastleggen data reguliere vergaderingen audit-comité 2023 
Besloten wordt om in ieder geval op 7 juni 2023, 20 september 2023 en 22 november 2023 bijeen te 
komen met het reguliere audit-comité (met adviseurs). 

 
3. Vastleggen data onderlinge vergaderingen audit-comité 2023 
Besloten wordt om te proberen iedere eerste woensdag van de maand een onderlinge vergadering 
te plannen, als er geen reguliere vergadering gepland staat en het uitkomt met de planning. 
 
Door de griffie wordt wel aangegeven dat het in verband met voorbereiden van de vergadering wel 
van belang is te weten welke punten het audit-comité behandeld wil hebben, zodat er indien nodig 
op tijd adviseurs/ambtenaren/RKC e.d. kunnen worden uitgenodigd voor een toelichting. 
 
Besloten is om de eerstvolgende vergadering te houden op woensdag 17 mei 2023 om 15.30 uur en 
zal de perspectiefnota 2024 op de agenda staan. 
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4. Proces vaststellen perspectiefnota 2024 en jaarstukken 2022. 
Er zijn geen op- of aanmerkingen op de planning van de behandeling van de perspectiefnota 2024 en 
jaarstukken 2022. Mariel van Loenhout ligt kort het proces van de perspectiefnota 2024 toe in het 
licht van de ‘gevallen’ coalitie. 
 
Het advies van het audit-comité aan de regiegroep van 15 mei 2023 zal zijn:  
De behandeling van de jaarstukken 2022 én de behandeling van de perspectiefnota 2024 kunnen op 
één avond zowel beeld, als oordeelvormend behandeld worden. Hierdoor komt de eerste 
beeldvormende avond bij beide te vervallen. 
 
5. Invulling beeldvormende vergadering 27 juni 2023, jaarstukken 2022 
Mariël van Loenhout geeft aan dat naar aanleiding van de behandeling van de jaarstukken vorig jaar 
de vraag nu is: welke informatie geeft toegevoegde waarde aan een mogelijke beeldvormende 
vergadering over de jaarstukken? Het moet zeker aansluiten bij de behoefte van de raad. 
 
Deze vraag is ook via de mail gesteld aan het audit-comité en daarvan is ook een terugkoppeling 
geweest: Het allerbelangrijkst is dat de raadsleden (voordat ze een oordeel vellen over de 
jaarrekening) een feitelijk inzicht krijgen in óf de gestelde doelen in de begroting 2022 behaald zijn of 
niet (kwalitatief) en óf men dat binnen/buiten de gestelde financiële kaders heeft gedaan 
(kwantitatief). Meestal lukt het wel dat laatste wel, dus daarom graag meer aandacht aan het eerste. 
Hebben we als gemeente gedaan wat we hebben beloofd? Wanneer we de doelen niet behaald 
hebben, wat is hiervan de oorzaak? Behandeling van de jaarstukken 2022 met een advies van het 
college én een advies van het audit-comité. Waarbij de stukken worden gericht op de hoofdpunten 
vanuit de accountant, reactie van het college aangevuld met een reactie van het audit-comité. 
 
Het volgende wordt besproken: 
Vaak worden thema’s/punten vanuit de jaarstukken aangegrepen in de vergaderingen over de 
jaarstukken om er actuele onderwerpen mee te bespreken. Vaak is de vraag dan meer ‘hoe staat het 
er nu voor, en wat gaat er volgend jaar mee gebeuren?’ Het gaat dan dus niet meer over het 
afgelopen jaar. 
 
- Laat de termijn van schriftelijke, technische vragen staan zoals deze is afgesproken. 
- De beeldvormende avond van 27 juni 2023 kan vervallen. 
- De oordeelsvormende vergadering van 4 juli 2023 wordt een combinatie tussen beeld- en 

oordeelsvormend. Er wordt eerst gestart met een presentatie op hoofdlijnen, en bevindingen 
van de accountant, daarna pauze en een oordeelsvormend gedeelte. 

 
In het audit-comité van 7 juni 2023 zullen de jaarstukken worden besproken. Daarna heeft het audit-
comité de tijd om een reflectie schrijven voor de beeld/oordeelvormende vergadering van 4 juli 
2023. Deze reflectie kan bijvoorbeeld een memo aan de raad zijn, of een sheet in de presentatie. 
 
6. Raadsinformatiebrief 28 februari 2023: P&C jaarplanning 2023 
Is ter informatie toegevoegd en indirect besproken. 
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7. Terugkoppeling contact audit-comité Hilvarenbeek en Oisterwijk 
Jeroen Straathof heeft via de mail contact opgenomen met de audit-comités van Hilvarenbeek en 
Oisterwijk. Deze mails zijn gedeeld met de leden van het audit-comité.  
 
Ten opzichte van Hilvarenbeek en Oisterwijk vergaderen we in Goirle vaker. Hilvarenbeek en 
Oisterwijk vergaderen vooral over de stukken die betrekking hebben op de accountant(-controle), 
meer de ‘light’-versie. 
 
8. Nog te agenderen volgende vergadering(en): 

• Burap-1 en evaluatie Buraps/Jarap 
Wat kan er verbeterd worden aan de stukken en hoe kan de routing eerder op gang komen? 
Deze vragen en opmerkingen nemen we mee met de behandeling van de eerstkomend 
Burap. Het zou fijn zijn als bij de bespreking van de Burap Mariel van Loenhout of collega kan 
aansluiten voor toelichting en beantwoorden van vragen. 
 

• Hoe steken de reserves/ reserveringen van de gemeente in elkaar? 
Is reeds besproken bij agendapunt 1. 
 

9. Rondvraag 
Geen vragen. 

 
10. Sluiting 
De voorzitter dankt iedereen voor zijn komst en inbreng en sluit iets voor 17.00 uur de vergadering. 
 
 


